

NEWLIFE™ @ HOME

新生命@家

At NewLife™, our mission is to empower you to live a healthy, holistic lifestyle; not just by eating a healthy diet and taking nutritional supplements daily, but also with our range of products and appliances for every area of your home!

在新生命，我们的使命是帮助您建立一个健康整全的生活方式。不单是您每天所需的健康饮食与保健品，我们也提供了一系列产品可以在您的家的每个角落为您工作。

LAUNDRY/ CLEANING 洗衣和清洁



1. Assure Laundry Detergent

Plant-based, eco-friendly laundry detergent that does not contain any chemical brightening or fluorescent agents.

2. floorPRO

This biodegradable floor cleaner is antibacterial, pH-balanced, and deodorizes without any harmful chemicals!

3. toiletPRO

Biodegradable, effective and safe. Disinfects and removes tough stains.

4. Hydrogen Peroxide (H₂O₂)

Natural disinfectant that can be used anywhere around the house, including to wash fruits and vegetables!

1. 爱洁浓缩洗衣粉

植物性环保洗衣粉。不含任何化学增白剂或荧光剂。

2. 环保系列地板专家

生物降解型地板清洁剂，具有抗菌、酸碱度平衡、无任何有害化学物质的除臭效果！

3. 环保系列厕所专家

生物降解、有效、安全。消毒和去除顽固的污渍。

4. 过氧化氢 (H₂O₂)

天然的消毒剂，可以在家里的任何地方使用，包括洗水果和蔬菜！



KITCHEN 厨房



1. Biodegradable Dishwash Concentrate

- 3x more concentrated and economical.
- 100% natural and biodegradable.
- Plant-based ingredients.
- Highly effective for removing grease and dirt.
- Gentle to the hands.

2. Pure Water Distiller

- Purest water with consistent quality over time.
- Easy to use and economical.
- No plumbing required.
- Automatically shuts off when cycle is completed.
- Produces 4 litres of distilled water in 6 hours at 580 watts.

3. Alpha Juicer

- Retains over 90% of nutritional value from fruits and vegetables.
- High yield: extracts up to 99% of juice.
- Low speed technology locks in natural flavours and nutrients without oxidation, with juices staying fresh longer.
- Easy to use and clean, and has built-in safety device to prevent overheating.
- Suitable for home or commercial use.
- Bio-ceramic treated bowl preserves flavour, enzymes and nutrients.
- Comes with juicing, mincing, grinding, noodle-making functions and more!

4. Yoghurt Maker

- Easy to use.
- Features precise temperature control throughout the fermentation process, ensuring quality yoghurt every time.
- Economical. Consumes only 13 watts of power and can make 1 litre of yoghurt at a time.
- Superior quality with an extended 5 year limited warranty.

1. 生化分解洗碗液

- 多三倍更浓缩和更经济。
- 100%纯天然和可生物降解。
- 植物成份。
- 高效去除油脂和污垢。
- 对双手温和。

2. 纯正蒸馏水机

- 长期生产一致的质量，提供您最纯净的饮水。
- 操作简单和经济。
- 无需装置输水管。
- 当过程进行完毕后便会自动关机。
- 以580瓦特的电量每六小时生产四公升的蒸馏水。

3. 奥发绿汁机

- 保留超过90%的蔬果营养价值及天然风味。
- 产率高：可榨出高达99%的汁量。
- 低速技术操作，能锁住蔬果的天然味道与精华。无氧化作用，可以更长久保持果汁新鲜。
- 易于使用与清洗，内设安全装置避免过热。
- 适宜家庭使用或作为商业用途。
- 生物陶瓷碗能够保存味道、酵素及营养。
- 除了榨取蔬果汁，也可用来绞肉、制作面条、刨冰，还有许多其他功能！

4. 酸乳酪制造机

- 操作简单。
- 整个发酵过程保持精确的温度控制，以确保酸乳酪的品质。
- 经济。仅消耗13瓦特的电量就可制造1公升的酸乳酪。
- 高质量与五年的延长有限保修。



EXERCISE 运动



1. Rebounder

Daily rebounding is an excellent form of exercise! Helps to burn calories, improve joint/bone health and promote lymphatic circulation.

1. 弹跳床

弹跳运动是一种有效的运动！有助燃烧卡路里，改善关节及骨骼健康，促进淋巴循环。

PERSONAL CARE

个人护理



1. Castile Liquid Cleanser

Natural liquid soap, made with pure virgin olive oil, coconut oil and essential oils of lavender, lemongrass, petitgrain, rosemary and eucalyptus, that cleanses and moisturises. Gentle and suitable for sensitive skin and children. It is also versatile and multi-purpose for washing fruits, vegetables and even pets. Certified organic.

2. Natural Shampoo

Daily use shampoo made with all-natural/naturally-derived ingredients. Enriched with essential oils of orange, argan, rosemary, patchouli and vitamin E. Free from SLS, SLES, PEGs and other chemicals. Promotes healthy hair and scalp.

3. Hand, Face & Body Scrub

Derived from pure vegetable base of copra, micronized pine cellulose and essential oil of lavender. Softens and moisturizes skin while thoroughly cleansing and exfoliating.

4. Dental Maxx Toothbrush

Special soft round-ended bristles placed at different angles help to thoroughly clean teeth and protect delicate gum tissue, improving gum health and removing plaque.

5. El-Natural Toothpaste

Fluoride-free toothpaste that contains natural ingredients such as tea tree oil, bee propolis and liquorice extract. Helps to promote teeth and gum health while removing plaque and preventing bacterial infections.

6. Enema Set

Hygienic and easy to use.

7. Extra Virgin Coconut Oil

Natural, safe lubricant for use with the Enema set. Can also be used for oil pulling to detoxify and promote gum/teeth health.

8. Wonda Oil

First Aid Kit in a Bottle – an effective bactericide, capable of killing a broad spectrum of bacteria and some stubborn fungal infections on the skin. Can be used to treat cuts/wounds to prevent infection and promote healing.

1. 卡士迪洗洁液

全天然皂液，采用纯有机初榨橄榄油、纯有机初榨椰子油、薰衣草、柠檬草、山茱萸、迷迭香和桉树等等香精油。温和，适合敏感性皮肤和儿童。它也有多种用途，可以用来清洗水果、蔬菜甚至宠物。有机认证。

2. 纯天然洗发水

日用洗发水，使用纯天然成分以及天然原料制成。含有柑橘精油、阿甘精油、迷迭香精油、广藿香精油以及维生素E。不含月桂基硫酸钠、月桂醇聚醚硫酸钠、聚乙二醇以及其他化学物质。促进头发和头皮健康。

3. 雪兰洁肤宝

由纯椰子干、微粉化的松树纤维素和薰衣草精油制成。柔化和滋润皮肤，同时彻底清洁和去角质。

4. 新生命超行动牙刷

不同角度的特殊柔软圆头鬃毛有助彻底清洁牙齿、特殊柔软的圆头鬃毛放置在不同的角度有助彻底清洁牙齿、保护脆弱的牙龈组织、改善牙龈健康、有效清除牙菌斑。

5. 新生命天然牙膏

无氟牙膏，含有天然成分，如茶树精油、蜂胶和甘草精华。确保您牙齿和牙龈的健康，有效清除牙菌斑和防止细菌感染。

6. 灌肠套

卫生和容易使用。

7. 特级初榨纯鲜椰子油

天然、安全的润滑剂，配合灌肠套使用。还可用来拉油达到排毒及促进牙齿和牙龈的健康。

8. 万宝油

急救箱在一瓶。一个有效的杀菌剂，能杀死皮肤上多种细菌及一些顽固的真菌感染。可用于治疗割伤或伤口，有助预防感染，促进愈合。

